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Zápisnica z 10. zasadnutia AS FF KU   Naša značka:                

V Ružomberku 20. 4. 2021 

 

 

Prítomní členovia AS FF KU:         

Mgr. Miroslav Huťka, PhD.   

Jana Juhásová, PhD.         

doc. Mgr. Marian Kuna, MA, MPhil., PhD.  

Mgr. Pavol Labuda, PhD.  

doc. PaedDr. Petra Lajčiaková, PhD.  

prof. Dr. phil. fac. theol. Peter Volek  

Annamária Adamčíková 

Michal Garaj 

Jakub Harzek 

 

Hostia: doc. Mgr. Marek Babic, PhD., doc. Eugen Zeleňák, PhD., PhDr. Michal Marťák, PhD., Ivan 

Koniar, PhD., Mária Debnárová, Mgr. Paulína Kováčová  

 

 
Desiate zasadnutie AS FF KU, ktoré sa uskutočnilo online, otvoril predseda AS FF KU 

Mgr. Miroslav Huťka, PhD. Privítal prítomných, konštatoval, že senát je uznášaniaschopný a 

oboznámil prítomných s návrhom programu rokovania: 

1. schválenie návrhu rozpočtu FF KU v Ružomberku na rok 2021, 

2. rôzne. 

O navrhnutom programe dal predseda AS FF KU hlasovať. 

Výsledok hlasovania:  

Prítomní: 8 

za: 8 hlasov   proti: 0 hlasov   zdržal sa: 0 hlasov 

 

Navrhnutý program 10. zasadnutia AS FF KU bol prijatý bez zmien. 

 

K online stretnutiu sa pripojil i prof. Dr. phil. fac. theol. Peter Volek.  

 

 

FILOZOFICKÁ FAKULTA 

AKADEMICKÝ SENÁT 
Hrabovská cesta 1B, 034 01 Ružomberok 
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1. Schválenie návrhu rozpočtu FF KU v Ružomberku na rok 2021 

 

Prvým bodom zasadnutia bolo rokovanie a schvaľovanie návrhu rozpočtu Filozofickej 

fakulty KU v Ružomberku na rok 2021. Na základe § 27 ods. 1 písm. e) zákona č. 131/2002 Z. 

z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

a podľa čl. 20 ods. 2. písm. a) Štatútu FF KU má AS FF KU právo schvaľovať návrh rozpočtu 

fakulty, ktorý predložil dekan, a kontrolovať nakladanie s finančnými prostriedkami.  

Predseda AS FF KU vyzval doc. Mgr. Mareka Babica, PhD., dekana FF KU, aby 

predstavil návrh rozpočtu. Dekan FF KU zdôraznil, že pri tvorbe návrhu rozdelenie dotácie z 

MŠ bola dôsledne uplatnená metodika delenia dotácie zo štátneho rozpočtu a celková dotácia 

pre KU i fakultu je nižšia ako minulý rok, potom odovzdal slovo Márii Debnárovej, tajomníčke 

FF KU. Tajomníčka FF KU predstavila návrh rozpočtu pozostávajúci zo štyroch častí: z návrhu 

rozdelenia dotácie zo štátneho rozpočtu na rok 2021, návrhu plánu nákladov a výnosov na rok 

2021, návrhu plánu príjmov a výdavkov na rok 2021 a z investičného plánu na rok 2021. Po 

predstavení každej časti predseda AS FF KU otvoril diskusiu.  

Diskutovalo sa predovšetkým o tom, aké sú trendy vo financovaní VŠ. Tajomníčka FF 

KU ozrejmila, že v súčasnosti nie je možné stanoviť, čo je výhodné, pretože dotácia zo štátneho 

rozpočtu sa prideľuje podľa nových pravidiel.  

Ďalej sa diskutovalo o investičnom pláne na rok 2021. V tomto roku by sa mala 

uskutočniť investičná akcia – stavebné úpravy strechy učebňového traktu. Projektová 

dokumentácia je pripravená, preto v prípade schválenia požiadavky na kapitálovú dotáciu by 

sa v júni 2021 mohla začať stavebná úprava strechy.  

Po uzavretí diskusie predseda AS FF KU upozornil, že sa hlasuje o návrhu rozpočtu FF 

KU na rok 2021 vcelku, nie o jednotlivých častiach. AS FF KU hlasoval o uznesení 

v nasledujúcom znení: 

 

Uznesenie č. 25/2021 

AS FF KU podľa § 27 ods. 1 písm. e) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a podľa čl. 20 ods. 2. 

písm. a) Štatútu FF KU schvaľuje návrh rozpočtu FF KU na rok 2021 tak, ako ho navrhol 

dekan FF KU. 

 

Výsledok hlasovania:  

Prítomní: 9 

za: 9 hlasov   proti: 0 hlasov  zdržal sa: 0 hlasov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2. Rôzne 

 

Rokovanie AS FF KU pokračovalo bodom rôzne. V úvode diskusie doc. Mgr. Marek 

Babic, PhD., dekan FF KU, poďakoval všetkým za trpezlivosť a dôveru, za štúdium materiálov 

a za precízne vypracovanie návrhu rozpočtu p. tajomníčke FF KU. Prof. Dr. phil. fac. theol. 

Peter Volek sa opýtal na predbežný stav prihlášok na štúdium na nasledujúci akademický rok. 

Ivan Koniar, PhD., prodekan pre vzdelávanie a výchovu FF KU, informoval o stave prihlášok 



k 19. 4. 2021 na bakalárske a magisterské študijné programy na FF KU, ako aj o záujme 

zahraničných študentov o štúdium na FF KU.  

 

Po tomto diskusnom príspevku Miroslav Huťka, PhD., predseda AS FF KU, ukončil 

diskusiu a poďakoval prítomným za účasť, názory, návrhy a hlasovanie a ukončil 10. 

zasadnutie AS FF KU.  

 

 

 

 

 

 

V Ružomberku 20. 4. 2021    Mgr. Miroslav Huťka, PhD., m. p. 

predseda AS FF KU 

 

 

Na vedomie: 

doc. PhDr. Dana Baláková, PhD.  

Mgr. Miroslav Huťka, PhD.  

Mgr. Jana Juhásová, PhD. (KG)  

doc. Mgr. Marian Kuna, MA, MPhil., PhD.  

Mgr. Pavol Labuda, PhD.  

PaedDr. Petra Lajčiaková, PhD.  

prof. Dr. phil. fac. theol. Peter Volek  

Annamária Adamčíková  

Michal Garaj  

Jakub Harzek  

Bc. Daniel Stankovič 

 

doc. Mgr. Marek Babic, PhD. – dekan FF KU 


